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- Ens pot dir el Govern si s’aplica aquest article als 

agents de l’administració eventuals? 

3. Segons les respostes a les nostres preguntes del 

passat octubre del 2016, ens consta que molts agents 

de l’administració haurien encadenat molts 

contractes consecutius.  

Atès l’exposat, es pregunta: 

Quants eventuals de Govern tenen més de tres 

contractes entre els quals no hi ha hagut interrupció 

de més de 60 dies? Es demana desglossament segons 

els diferents departaments i ministeris.  

4. Per tant, i segons què estableix el Codi de 

relacions laborals, no haurien de tenir tots els agents 

de caràcter eventual amb més de tres contractes 

encadenats les mateixes condicions que les dels 

agents de caràcter indefinit? 

5. S’estan aplicant les mateixes condicions a aquestes 

persones que el personal de l’administració amb 

caràcter permanent? 

6. Si no és el cas, quines són diferències de 

condicions? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en 

el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 20 de gener del 2017 

Rosa Gili Casals  

Consellera general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 24 de gener 

del 2017, ha examinat la pregunta amb resposta 

escrita del Govern presentada pel M. I. Sr. Víctor 

Naudi Zamora, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 23 de gener del 

2017, relativa a l’establiment per part de la Unió 

Europea d’un Sistema Europeu d’Informació i 

Autorització de Viatge i d’acord amb els articles 18 

i 129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, 

(Reg. Núm. 0080). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 24 de gener del 2017 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

Víctor Naudi Zamora, conseller general per 

Socialdemocràcia i Progrés d'Andorra i president 

suplent del Grup Parlamentari Mixt, d’acord amb el 

que disposen els articles 129 i següents del Reglament 

del Consell General, passo a formular la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel Govern per escrit: 

Pregunta que es formula en relació a l'establiment 

per part de la Unió Europea d'un Sistema Europeu 

d'Informació i Autorització de Viatge 

Motivació 

El dia 16 de novembre de 2016 la Comissió Europea 

va presentar formalment una proposició per a una 

Regulació del Parlament Europeu i del Consell 

establint un Sistema Europeu d'Informació i 

Autorització de Viatge [COM(2016) 731 final 

2016/0357 (COD)]. 

Aquesta proposició ja va ser rebuda pel Consell de 

Justícia i Afers Interns de la Unió Europea en la seva 

sessió del 21 de novembre de 2016. 

En l'article 2 de l'esmentada proposició de la Comissió 

Europea s'exclou als ciutadans d'Andorra, San 

Marino, Mònaco i l'Estat del Vaticà de la necessitat 

de demanar cap autorització del nou sistema. 

Tanmateix, a diferència dels altres tres estats 

esmentats, Andorra no és un país de "fronteres 

obertes" pels controls duaners existents, i s'han 

continuat multiplicant els incidents fronterers a 

causa del contraban de tabac. Si aquests incidents 

fronterers van en augment la possibilitat que 

Andorra sigui discriminada és una hipòtesi a 

contemplar i per això cal saber que està fent el 

Govern per tal que tot plegat no porti a una situació 

no desitjada. 

Més encara quan en un portal d'Internet 

(https://etias.com/aboutetias) ja s'ha situat els 

nacionals d'Andorra, a diferència dels de San Marino 

i Mònaco, com a possibles obligats a sotmetre's a la 

nova regulació de circulació de persones dins la Unió 

Europea. 

Considerant que el Govern no havia donat cap mena 

d'informació al Consell General de l'existència 

d'aquella proposta europea i el ministre d'Exteriors 

només l'ha comentat després que Socialdemocràcia i 

Progrés ho fes públic en una roda de premsa el passat 

17 de gener de 2017, es pregunta al Govern: 

¿Quines gestions ha fet i pensa fer el Govern 

perquè els nacionals d'Andorra romanguin 

exempts en l'aplicació de la nova normativa 

europea d'informació i autorització de viatge? 

En els termes precedents queda formulada la 

pregunta al Govern que haurà de ser resposta per 

escrit en els més breus terminis. 

Consell General, 23 de gener del 2017 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller General per SDP 


